

[Texte]

EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

Thursday, May 29, 1969.

• 1606

The Chairman: I call this meeting to order now that I see a quorum.

As mentioned on the Notice of Meeting that you all received, today we are gathered to adopt the items previously considered. They were examined at the two previous meetings and you will find the discussions in the Minutes of Proceedings and Evidence, No. 19 and No. 20.

Treasury Board—Votes 1, 5 and 10 agreed to.

Governor General and Lieutenant-Governors—Votes 1 and 5 agreed to.

The Senate—Votes 1 and 5 agreed to.

Privy Council—Votes 1, 5, 10 and 15 agreed to.

The Chairman: This completes our Order of Reference and I would like to have your authorization to make a final report as soon as possible on those Estimates that were referred by the House to our Committee.

Some hon. Members: Agreed.

The Chairman: This meeting is adjourned. Thank you for your presence.

[Interprétation]

TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

Le jeudi 29 mai 1969

Le président: Nous commençons cette réunion, maintenant qu'il y a quorum.

Comme l'indique l'avis de convocation que vous avez tous reçu, nous nous réunissons aujourd'hui afin d'adopter les crédits considérés auparavant. Ces crédits ont été examinés au cours des deux dernières réunions et vous les trouverez discutés dans les procès-verbaux et les témoignages n° 19 et n° 20.

Conseil du Trésor—Crédits 1, 5 et 10. Adoptés.

Gouverneur général et lieutenants-gouverneurs—Crédits 1 et 5. Adoptés.

Le Sénat—Crédits 1 et 5. Adoptés.

Conseil Privé—Crédits 1, 5, 10 et 15. Adoptés.

Le président: Ceci complète notre mandat et j'aimerais avoir votre autorisation pour faire le plus tôt possible un dernier rapport sur les prévisions budgétaires qui ont été transmises par la Chambre à notre Comité.

Des voix: Accordée.

Le président: Cette réunion est ajournée. Merci d'y avoir pris part.